
 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 21.septembrī                                                                                 Nr. 10 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:01 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

 

Sēdes veids-atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Balvu Centrālās bibliotēkas nolikuma apstiprināšanu. 

2. Par izglītības iestāžu kvalitatīviem un kvantitatīviem rādītājiem (INFORMATĪVS). 

3. Par izglītības iestāžu telpu noslodzi un uzturēšanas izmaksām (INFORMATĪVS). 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Ruta Cibule, deputāts Marija Duļbinska – attālināti ar balss tiesībām 

(veselības stāvokļa dēļ), deputāts Sandra Kindzule – attālināti bez balss tiesībām, deputāts 

Svetlana Pavlovska, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns 

 

Ieinteresētās personas: 

deputāts Iveta Arelkeviča, domes priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, Balvu novada 

administrācijas Izpilddirektora vietnieks administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra 

Locāne, Balvu novada Izglītības pārvaldes Ekonomists Ieva Sīle, Balvu novada Izglītības 

pārvaldes vadītāja vietnieks Inta Kaļva, Balvu novada Izglītības pārvaldes vadītāja Inese 

Circene, Balvu novada administrācijas Izpilddirektore Daina Tutiņa 

attālināti izmantojot  https://us06web.zoom.us/ (attēla un skaņas pārraidi reālajā laikā) Balvu 

novada Kultūras pārvaldes vadītāja Rudīte Krūmiņa, Juridiskā nodaļas Juriskonsults Ligija 

Logina, Nekustamā īpašuma nodaļas nekustamā īpašuma speciāliste Jana Krilova, Juridiskās 

nodaļas Juriskonsults Inese Trupovniece, Balvu novada administrācijas Izpilddirektora 

vietnieks attīstības  plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis Bubnovs, Viduču 



2 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

pamatskolas direktora pienākumu izpildītāja Anželika Ločmele, Baltinavas Mūzikas un 

mākslas skolas direktore Marija Bukša, Finanšu plānošanas un centralizētā grāmatvedības 

nodaļas vadītāja Olga Siņica, Balvu novada Izglītības pārvaldes izglītības darba speciālists 

Terēza Čudarkina, Sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja Iluta Jaunžeikare, Sabiedrisko 

attiecību nodaļas Vecākais sabiedrisko attiecību speciālists Kristiāns Bokta, Eglaines 

pamatskolas direktore Ilze Burka, Stacijas pamatskolas direktore Ruta Bukša, Balvu 

Profesionālās un vispārizglītojošās vidusskolas direktore Biruta Vizule, Juridiskās nodaļas 

vadītāja Ilona Blūma, Juridiskās nodaļas vecākais juriskonsults Juris Annuškāns, Balvu 

sākumskolas direktore Larisa Krištopanova, deputāts Aldis Bukšs, Krišjāņu pagasta pārvaldes 

vadītāja Iveta Socka-Puisāne, Finanšu plānošanas un centralizētā grāmatvedības nodaļas 

Ekonomists Sandra Būdniece, Bērzpils pamatskolas direktore Ilona Stepāne, Kancelejas un 

personāla nodaļas personāla speciāliste Inese Siliņa, Attīstības plānošanas nodaļas vadītājs 

Aleksandrs Sņegovs 

 

Balsojums par darba kārtību 

 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt darba kārtību. Deputāti apstiprina darba kārtību. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību 

 

1.§ 

Par Balvu Centrālās bibliotēkas nolikuma apstiprināšanu 

 

Ziņo Ruta Cibule: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Uzdod jautājumu par personālu un darbiniekiem. 

Izsaka viedokli Ruta 

Cibule: 

Atbild uz jautājumu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Ruta Cibule, Marija Duļbinska, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu Centrālās bibliotēkas nolikuma 

apstiprināšanu" 

 

2.§ 

Par izglītības iestāžu kvalitatīviem un kvantitatīviem rādītājiem (INFORMATĪVS). 

 

Izsaka viedokli Aija 

Mežale: 

Skaidro, ka Izglītības pārvalde ir apsekojusi visas novada izglītības 

iestādes. 

Ziņo Inta Kaļva: Ziņo prezentē un sīkāk paskaidro par akceptiem izglītības kvalitātes 

jautājumos 2023./2024.gadā. Sīkāk paskaidro par izglītības skolu 

tīklu, mērķi izglītībā, kvalitātes sistēmu un procesiem, kvalitātes 

vadības pamatprincipiem, labas skolas kvalitātes kritērijiem, 

kritērijiem, kas svarīgi izglītības kvalitātes nodrošināšanā, izglītības 

kvalitātes kāpināšanu turpmāk, pārmaiņām mācību darba organizēšanā 

skolā, izglītības iestāžu pašvērtēšanu, kādai izpratnei jābūt izglītības 

iestādē, lai uzlabotu izglītību, kas jāmāk labam skolotājam, riski 

izglītībā novadā un monitoringa rīkiem, skolu tīkla efektivitātes 

monitoringa rīku, kas būtu jādara, uzstādījumi kvalitātes kritērijiem 

izglītībā, CE rezultātiem 2022./2023.m.g. 

Ziņo Inese Circene: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par izglītības iestāžu kvalitatīviem 

un kvantitatīviem rādītājiem. Sīkāk skaidro par izglītojamo skaitu 

pirmsskolā, izglītojamo skaitu pa klasēm, pedagogu skaitu. 

Ziņo Ieva Sīle: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par mērķdotācijām un provizorisko 

finansējumu, slodžu sabalansēšanu citiem pienākumiem, valsts un 

pašvaldības finansējumu pirmsskolās (mēnesī), valsts un pašvaldības 

finansējumu pamata un vispārējā videjā izglītībā (mēnesī), 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un virzīt izskatīšanai 

Finanšu komitejas sēdē. 

 

Nolemj: 

Informācija par izglītības iestāžu kvalitatīviem un 

kvantitatīviem rādītājiem tiek pieņemta zināšanai. 

Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

3.§ 

Par izglītības iestāžu telpu noslodzi un uzturēšanas izmaksām (INFORMATĪVS). 

 

Ziņo Tamāra Locāne: Ziņo, prezentē un sīkāk paskaidro par izglītības iestāžu telpu noslodzi 

un uzturēšanas izmaksām. Sīkāk skaidro par izdevumiem 

2023/2024.m.g. 

Izsaka viedokli Sandra 

Kindzule: 

Skaidro, ka par Krišjāņu filiāli būtu nepieciešama atsevišķa sanāksme, 

vai komitejas sēde, jo īsti vienu izglītības iestādi nevar izraut no 

konteksta, ka to būtu nepieciešams izskatīt kopā, pārskatot un 

pārvērtējot visas izglītības iestādes. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina šo sniegto informāciju pieņemt zināšanai un virzīt izskatīšanai 

Finanšu komitejas sēdē. 
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Nolemj: 

Informācija par izglītības iestāžu telpu noslodzi un 

uzturēšanas izmaksām tiek pieņemta zināšanai. 

Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu komitejas sēdē. 

 

 

Sēdi slēdz plkst. 13:03 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 


